

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, NOVEMBER 30, 1976

(3)

[Text]

The Standing Committee on Indian Affairs and Northern Development met at 9:45 o'clock a.m. this day, the Chairman, Mr. Watson, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Cyr, Huntington, Penner, Smith (*Churchill*), Watson and Young.

Appearing: The Honourable Warren Allmand, Minister of Indian Affairs and Northern Development.

Witnesses: From the Department of Indian Affairs and Northern Development: Mr. Arthur Kroeger, Deputy Minister; Mr. A. T. Davidson, Assistant Deputy Minister (Parks Canada); and Mr. P. C. Mackie, Assistant Deputy Minister, Indian and Eskimo Affairs.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Wednesday, November 10, 1976 relating to the Supplementary Estimates (B) for the fiscal year ending March 31, 1977. (*See Minutes of Proceedings, Thursday, November 25, 1976, Issue No. 1*).

By unanimous consent, the Committee resumed consideration of Votes 5b, 11b, 25b, 35b and 75b.

The Minister, with the witnesses, answered questions.

At 11:00 o'clock a.m., the Committee adjourned until Wednesday, December 1, 1976 at 3:30 o'clock p.m.

Le greffier du Comité

Mary MacDougall

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 30 NOVEMBRE 1976

(3)

[Traduction]

Le Comité permanent des affaires indiennes et du développement du Nord canadien se réunit aujourd'hui à 9 h 45 sous la présidence de M. Watson (président).

Membres du Comité présents: MM. Cyr, Huntington, Penner, Smith (*Churchill*), Watson et Young.

Comparaît: L'honorable Warren Allmand, ministre des Affaires indiennes et du Nord canadien.

Témoins: Du ministère des Affaires indiennes et du Nord canadien: M. Arthur Kroeger, Sous-ministre; M. A. T. Davidson, Sous-ministre adjoint (Parcs Canada); et M. P. C. Mackie, Sous-ministre adjoint, Affaires indiennes et esquimaudes.

Le Comité poursuit l'étude de son ordre de renvoi du mercredi 10 novembre 1976 portant sur le Budget supplémentaire (B) pour l'année financière se terminant le 31 mars 1977. (*Voir procès-verbal du jeudi 25 novembre 1976, fascicule n° 1*).

Du consentement unanime, le Comité poursuit l'étude des crédits 5b, 11b, 25b, 35b et 75b.

Le ministre et les témoins répondent aux questions.

A 11 heures, le Comité suspend ses travaux jusqu'au mercredi 1^{er} décembre 1976, à 15 h 30.